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 Betreft: Beantwoording schriftelijke vragen over PFAS in eieren van hobbykippen 

Geachte mevrouw Klaver, 
 
Op 21 december 2023 hebben wij schriftelijke vragen (RvO, art. 41) van u ontvangen over de 
berichtgeving over PFAS in de eieren van hobbykippen. In deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
Vraag 1 
Is het college bekend met de berichtgeving, hierboven genoemd in de bronvermelding (nieuwsberichten 
van gemeente Zwijndrecht en de GGD-ZHZ)? 
 
Antwoord: 
Ja, dit is ons bekend. 
 
Vraag 2 
Is het college bekend met het genoemde onderzoek en zo ja, waarom heeft de gemeente er niet aan 
meegedaan? 
 
Antwoord: 
Dit onderzoek is ons bekend. Het onderzoek is uitgevoerd in opdracht van de gemeenten Dordrecht, 
Sliedrecht, Papendrecht en Molenlanden. De gemeenten waar de hoogste concentraties PFAS worden 
gevonden als gevolg van de uitstoot door Chemours. In Ridderkerk zijn de aangetroffen concentraties 
veel lager. Daarom wachten we, net als veel andere omliggende gemeenten, eerst de onderzoeken in 
deze zwaarder belaste gemeenten af. 
 
Vraag 3 
Wat doet het college / wat gaat het college eraan doen om mensen te bereiken om hen te waarschuwen 
tegen het eten van eieren van eigen kippen? 
 
Antwoord: 
De resultaten van het onderzoek zijn breed gecommuniceerd door de voor dit onderzoek 
verantwoordelijke partijen, als de betreffende gemeenten, de GGD Zuid-Holland Zuid en het RIVM. En 
werd de berichtgeving opgepikt door veel landelijke en lokale pers. 



  

 
 
 
 

 

  

 
Inmiddels heeft ook de NOS een onderzoek uitgevoerd en de resultaten gepubliceerd: 
https://nos.nl/artikel/2505086-ook-pfas-in-hobby-eieren-ver-buiten-regio-dordrecht 
Uit dit onderzoek blijkt dat ook in andere delen van Nederland eieren van hobbykippen met verhoogde 
concentraties PFAS worden aangetroffen. 
 
Vraag 4 
Hoe gaat het college hierover in de toekomst communiceren zodat zoveel mogelijk mensen aangehaakt 
blijven over het gezondheidsrisico dat zij lopen? 
 
Antwoord: 
Het PFAS-dossier wordt al vanaf het begin op de voet gevolgd. Dat blijven wij ook doen. Wanneer er 
aanleiding toe is, zullen we onze inwoners informeren over de mogelijke risico’s. Tijdens en na het 
kerstreces zijn onze gemeentelijke communicatiekanalen gemonitord, om eventuele meldingen of 
klachten op te kunnen pakken. Er zijn geen verontrustende berichten gesignaleerd. Wel zijn we 
voornemens om op korte termijn een korte pagina op de website in te richten met meer informatie over 
PFAS. Hier komen met name verwijzingen naar de websites van de bevoegde instanties (als RIVM en 
GGD). Ook kunnen we in de toekomst dan sneller actualiteiten melden. 

 

Wij vertrouwen erop u voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Hoogachtend, 

het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 

 

de secretaris de burgemeester, 

  

 

 

 

mevr. M. Kitselar dhr. C.A. Oosterwijk 
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